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U Puli 2. listopada 2019.

Clanovima Skolskog odbora
- svima-

Grad Pula,
Upravni odjel za druStvene djelatnosti

ZAPISNIK

s odrZane 31. sjednice Skohkog odbora koja se odrLala2. listopada 2019. (detvrtak) s

podetkom u 17.00 i zavrSetkom u 17.30.

Prisutni : Kovadevi6, Avdi6 Sekuli6, L,abdi6, Rai6
Odsutni: Belobrajdi6, Puhar, Jovanovi6 (opravdano odsutni)

Dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice Skohkog odbora
2. Dono5enje Godi5njeg plana i programa rada Skole za Skolsku godinu 2019.12020.

3. Dono5enje Kurikuluma Skole za Skolsku godinu 2019.12020.

4. Izvje56e o stanju sigumosti, provodenju preventivnih programa te mjerama poduzetim

u cilju za5tite prava udenika (1.3.2019.- 31.8.2019.)

5. Razno

Ad l)

Stotsti3e odbor JEDNOGLASNO s detiri glasaZAusvojio zapisnik s 30. sjednice.

Ad2)
Nakon Sto je Uditeljsko vije6e, Vije6e roditelja i Vije6e udenika raspravljalo i dalo
pozitivno mi5ljenje na Godi5nji plan i programa rada Skole za Skolsku godinu

2019.12020., Skolski je odbor na svojoj sjednici odrZanoj 2. listopada 2019. godine,

donio Godi5nji plan i programa rada Skole za Skolsku godinu 2019.12020.

Ad 3)
Nakon Sto je Uditeljsko vijede, Vijede roditelja i Vije6e udenika raspravljalo te dalo

pozitivno mi5ljenje na Kurikulum, Skolski odbor je na svojoj sjednici odrZanoj 2. listopada

2019. godine, donio Kurikulum za Skolsku godinu 2019.12020.



Ad 4)

Stohki.le odbor upoznat s periodidnim stanjem o sigurnosti, provodenju preventivnih

programa te mjerama poduzetim u cilju za(tite prava udenika u razdoblju od l. oZujka
' 2019. do 31. kolovoza 2019. godine.

Ad 5)

Ravnateljica je izvijestila dlanove Skolskog odbora da je Skola, zbog provodenja
kurikulame reforme, dobila novdani iznos od 58 600 kuna koji je n'amijenila opremanju
kabineta za kemiju, fiziku, biologiju, prirodu, matematiku i tehnidku kulturu. Uditelji su

napisali svoje potrebe u okviru navedenog iznosa. Dana 10. listopada 2019. godine

trebala bi sti6i i prijenosna radunala za uditelje prvih, petih i sedmih razreda (predmete:

kemiju, fiziku, biologiju). Krajem kalendarske godine trebali bi sti6i i tableti za udenike
onih razreda koji su u reformi.

Na kraju sjednice Skolskog odbora ravnateljica Skole uputila je zahvalu ravnateljici
vrti6a, gospodi Marizi Kovadevi6, zbog potpisivanja sporazuma o suradnji koje
podrazumijeva zajednidko kori5tenje Skolske kuhinje i podjela tro5kova s ciljem
pripreme Sto kvalitetnijih obroka za udenike koji su korisnici Skolske marende.

Sjednica je zakljudena u 17.30.

Zapisnidar

Jasna Zaaeie

Predsjednik Skolskog odbora

Josip Rai6


